
 
Sprawozdanie z IV posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego  

ds. Sportu Powszechnego 
przy Wydziale Sportu Urzędu Miasta Łodzi 

 
 
 
 W dniu 30.11.2015 r. w Sali konferencyjnej obiektu „Bombonierka” odbyło się 
kolejne  posiedzenie Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Sportu Powszechnego poświęcone 
w całości projektowi budŜetu miasta i zapisom dotyczącym sportu powszechnego. 

Uczestnicy spotkania przyjęli uchwałę wyraŜającą stanowisko Komisji dotyczące 
powyŜszej kwestii. 

  W spotkaniu wziął udział Dyrektor Wydziału Sportu UMŁ Pan Marek Kondraciuk, 
prezentując stanowisko Wydziału. 

  Ze względu na okres świąteczny następne spotkanie Komisji ustalono na dzień  
11 stycznia 2016 r. 

Na tym  posiedzenie Komisji zakończono. 


